参加第三届中国长春国际陶艺作品邀请展中外陶艺家名单出炉
7月4日上午，第三届中国长春国际陶艺展组委会经过艺术委员会确定邀请23个国家的36位中外陶艺家前来长春参加陶艺展的艺术创作。
由长春市人民政府主办，由市雕塑办、市外办、市雕塑学会、长春出版传媒集团和吉林艺术学院承办的第三届中国长春国际陶艺作品邀请展将以“经典·永恒”为主题，于今年8月10日至9月4日在长春举行。
组委会于5月末向全球发出了征稿邀请。截止6月末，共有54个国家的129位陶艺家向本届陶艺展组委会提交了500多件作品方案。
附：参加陶艺展陶艺家名单
The list of participant ceramists published
On July 4, the Organizing Committee confirmed that 36 ceramists from 23 countries will be officially invited to participate in the rd China Changchun International Ceramics Symposium, which will be held from August 10 to September 4, 2014 by Changchun Municipal People’s Government. 
All the participant ceramists will create their own ceramic works on the spot in Changchun, according to their delivered proposals with “eternity•classics” as the symposium’s theme.
The Organizing Committee extends its sincere and warm thanks to all 129 applicant artists from 54 countries, who submitted over 500 ceramic proposals from late May to the end of June.
The participant list is as follows:
